
Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Strana 1 (celkem 6) 

Zápis č. 17 (152) z řádného (telekonferenčního) zasedání 

Akademického senátu FIT VUT v Brně konaného dne 20. 4. 

2021 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin telekonferenčně.  

Přítomni:  Kočí, Kolář, Sekanina, Lampa, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, 

Sedlák, Ondryáš, Škorupa (od bodu 3), Mišáková (13) 

Omluveni:  - - -  

Hosté:  Zemčík, Hajduk, Dytrych, Hanáček, Jaroš, Konupčík, Hranický  

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Pověření studentů podílet se na interpretaci výsledků hodnocení výuky (čl. 5 

Směrnice VUT č. 73/2017). 

4. Návrh č. 07/2021: Plán nákupu investic FIT VUT v roce 2021. 

5. Návrh č. 08/2021: Návrh na vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového 

provizoria na FIT VUT v roce 2021.  

6. Informace z RVŠ a AS VUT. 

7. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na telekonferenčním zasedání AS FIT.  

Podmínky jednání: Předseda AS FIT rozhodl, podle čl. 13a Jednacího řádu AS FIT, o konání 

distančního jednání AS FIT. Distanční jednání proběhne prostřednictvím MS Teams za těchto 

podmínek: 

• Hlasování: Předseda AS FIT vyhlásí začátek hlasování. Každého jednoho senátora 

jmenovitě vyvolá a ten sdělí svou volbu (pro, proti, zdržuji se). Poté předseda AS FIT ukončí 

hlasování a oznámí výsledek hlasování. 

• Účast veřejnosti: Veřejnost se může připojit k distančnímu jednání na výše uvedeném 

odkazu. Osoba z řad veřejnosti, která chce na jednání vystoupit, nejprve požádá 

předsedajícího o svolení (hlasem nebo zprávou na chatu). 
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Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o výše uvedeném programu. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 16 (151) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 2. 3. 2021 nebyly žádné 

připomínky.  

Ad 3) Pověření studentů podílet se na interpretaci výsledků hodnocení výuky 

(čl. 5 Směrnice VUT č. 73/2017). 

Podle čl. 5 Směrnice VUT č. 73/2017 má AS fakulty právo pověřit studenty podílet se na 

interpretaci výsledků hodnocení výuky. Výsledkem hodnocení je souhrnná zpráva. 

Dr. Kočí tento bod zařadil do programu na žádost předsedy Studentské komory AS FIT (dále 

jen SK) a tímto D. Sedlákovi předal slovo, který jménem SK navrhuje pověřit Radka Duchoně 

(xducho07) podílet se na interpretaci hodnocení výuky. D. Sedlák vysvětlil důvody, proč 

navrhují jmenovat jednoho studenta, oproti minulému návrhu, kdy byli jmenováni čtyři 

studenti, mj. z důvodu usnadnění a zjednodušení komunikace. Dále navrhuje dotyčného 

jmenovat na celý akademický rok. R. Duchoň je členem Studentské unie FIT a vyjádřil zájem 

o případné pověření (viz výše) na celý akademický rok 2020/2021.  

Dr. Kočí k tomuto bodu otevřel diskuzi. Žádné připomínky či jiné návrhy nebyly vzneseny. 

Dr. Kočí zahájil hlasování o pověření studenta a navrhl následující usnesení. 

Návrh usnesení 1 

AS FIT pověřuje Radka Duchoně (xducho07) podílet se na interpretaci výsledků hodnocení 

výuky za akademický rok 2020/2021. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 4) Návrh č. 07/2021: Plán nákupu investic FIT VUT v roce 2021. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání a případnému schválení 

návrh č. 07/2021 „Plán nákupu investic FIT VUT v roce 2021“ (návrh byl zveřejněn na 

stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). Návrh byl předložen v řádné předkládací 

lhůtě.   

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Dr. Kočí předal slovo předkladateli, panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům senátu 

prezentoval předložený návrh. Ing. Hajduk stručně shrnul seznam navrhovaných položek 

včetně částek.  

Dr. Kočí požádal předsedu Ekonomické komise AS FIT (dále jen EK) doc. Koláře o přehled 

připomínek ze strany členů EK a o její stanovisko. Návrh byl projednán EK AS FIT a byly do 

něj zapracovány připomínky se souhlasem navrhovatele. Vzhledem k tomu, že ještě není znám 

rozpočet VUT a následné rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2021, tak EK vyčlenila 

první část investic, které doporučuje k případnému schválení. Druhá část investic bude 

předložena k projednání a případnému schválení na zasedání AS, jakmile bude znám rozpočet 

VUT a následně FIT, což předpokládáme v průběhu června. Jinak EK k předloženému návrhu 

nemá připomínek. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskusi a požádal členy senátu o vyjádření. Doc. Kolář navrhl 

místo slova „plán“ použít slovo „seznam“. Další připomínky v rámci diskuze již nebyly.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 2 

AS FIT schvaluje předložený seznam nákupu investic FIT VUT v roce 2021. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný a schválený dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 5) Návrh č. 08/2021: Návrh na vyplacení prospěchových stipendií v době 

rozpočtového provizoria na FIT VUT v roce 2021. 

Pan děkan předložil návrh č. 08/2021 na vyplacení stipendií v době rozpočtového provizoria na 

FIT VUT v roce 2021 (návrh byl zveřejněn na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). Návrh nebyl předložen v řádné předkládací lhůtě o 3 dny. 

Vzhledem k tomu, že návrh projednala Ekonomická komise AS FIT, může jej AS dle jednacího 

řádu projednat a případně schválit. Dr. Kočí vyzval členy AS, zda má někdo k výše uvedenému 

připomínky. Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádný komentář, požádal dr. Kočí zástupce 

předkladatele, pana proděkana dr. Dytrycha, o představení předloženého návrhu.  

Proděkan dr. Dytrych prezentoval a vysvětlil výpočet prospěchových stipendií za zimní semestr 

2020/2021 podle IS FIT ke dni 31. 3. 2021. Celková navrhovaná částka pro prospěchová 

stipendia za zimní semestr 2020/2021 činí 1.460.162 Kč ze stipendijního fondu. Celkový návrh 

čerpání stipendií v roce 2021 je 3.450.000 Kč.  

Dr. Kočí dále předal slovo předsedovi Ekonomické komise AS FIT (dále jen EK) doc. Kolářovi, 

aby sdělil stanovisko komise. EK na svém jednání návrh projednala a doporučuje jej bez 

připomínek k případnému schválení AS. 

Dr. Kočí vyzval členy senátu k diskuzi v rámci které, nebyly vzneseny žádné dotazy 

a připomínky.  

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Proto nechal dr. Kočí hlasovat o následujícím usnesení.  

Návrh usnesení 3 

AS FIT schvaluje návrh na vyplacení prospěchových stipendií za zimní semestr 2020/2021 ve 

výši 1.460.162 Kč v době rozpočtového provizoria na FIT VUT v roce 2021.  

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný a schválený dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 6) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Předseda AS VUT doc. Hanáček podal informace z distančního jednání AS VUT konaného dne 

20. 4. 2021 dopoledne (ještě v původním složení AS). Na programu zasedání se projednával 

záměr rektora jmenovat nové členy Rady pro vnitřní hodnocení VUT v Brně, návrh rektora na 

jmenování nového člena Vědecké rady VUT v Brně, byl představen předpokládaný návrh 

harmonogramu voleb kandidáta na jmenování rektorem (volby by měly proběhnout koncem 

října 2021), ekonomické záležitosti týkající se rozpočtu VUT v Brně pro rok 2021, 

majetkoprávních záležitostí a další ekonomické záležitosti. Doc. Jaroš dále informoval o řešení 

vstupu studentů na fakulty, jež by měl být v brzké době upraven směrnicí rektora. Dále sdělil 

informace týkající se stavebních investic VUT.  

Příští zasedání se bude konat za čtyři týdny již v novém složení senátu. Bližší informace 

z jednání AS VUT jsou dostupné na webových stránkách senátu 

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

Dr. Kočí sdělil informace ze zasedání Předsednictva Rady vysokých škol ze dne 15. 4. 2021, 

jež se v současné situaci konají on-line. Na jednání byla přijata usnesení týkající se návratu 

studentů vysokých škol pro realizaci alespoň jejich praktické výuky, dále apel na Vládu ČR, 

aby uplatňovala rovný přístup při kompenzaci nákladů VŠ na povinné testování zaměstnanců 

a bylo možné hradit toto testování v rámci zdravotního pojištění a rovněž žádá také 

o dostatečnou kompenzaci nákladů na plánované povinné testování studentů, dále žádost na 

ministerstvo zdravotnictví, aby co nejdříve umožnilo očkování zaměstnanců VŠ pro bezpečné 

zajištění kontaktní výuky obdobně, jak je tomu v případě regionálního školství. 

Další sdělení jsou dostupná na webových stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/. 

Ad 7) Různé. 

Dr. Kočí informoval, že na zasedání AS byl předložen návrh pana děkana č. 09/2021 Výroční 

zprávy o hospodaření FIT VUT za rok 2020. 

Zástupce AS FIT do komise pro výběrová řízení pro obsazování míst: Dr. Kočí připomněl, 

že AS FIT na svém zasedání dne 22. 9. 2020 nominoval doc. Černockého svým zástupcem do 

komisí pro výběrová řízení pro obsazování míst (podle čl. 5 a 6 Řádu výběrových řízení na 

VUT). Dále AS FIT nominuje prof. Sekaninu pro případ, kdy by nemohl být doc. Černocký 

z objektivních důvodů jmenován do komise. Nominace jsou platné po celé funkční období AS 

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
http://www.radavs.cz/
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FIT. V květnu proběhne výběrové řízení na výzkumného pracovníka „Senior Researcher“. 

Tento pracovník bude zapojen do spolupráce na výzkumných tématech výzkumného týmu 

ÚPGM FIT a bude se podílet na výuce a rozvoji dalších výzkumných oblastí, hrazen bude ze 

zdrojů projektu nikoliv fakulty. Vzhledem k možnému střetu zájmu je jako zástupce AS FIT 

pro toto výběrové řízení nominován prof. Sekanina.  

Pan děkan prof. Zemčík členy senátu informoval, že rozhodnutí o tom, zda budeme zkoušet 

prezenčně nebo online bude sděleno do 26. 4. 2021. Studenti na základě dotazníků preferují 

prezenční formu zkoušení před distanční. Dr. Kočí požádal členy AS o vyjádření a otevřel 

k tomuto tématu diskuzi. Dr. Kočí se za sebe přiklání k prezenční formě zkoušení. Další členové 

senátu vyjádřili svůj osobní názor na formu zkoušení: doc. Černocký – prezenční, doc. Fučík – 

prezenční, doc. Jaroš – prezenční, doc. Hanáček – prezenční. Předseda SK AS FIT D. Sedlák 

sdělil názor SK, že rovněž preferují prezenční formu zkoušení.   

Silvia Mišáková vznesla na zasedání senátu dotaz ohledně „náborového“ e-mailu do 

magisterského studijního programu, jež poslal pan děkan prof. Zemčík a proděkan 

doc. Růžička studentům bakalářského studijního programu skládajících v tomto ak. roce SZZ. 

Na toto téma proběhla rozsáhlá diskuze. Dr. Kočí navrhuje tento bod uzavřít s tím, že je to téma 

na užší debatu mezi vedením fakulty a zástupci studentů a tímto prosí pana děkana, aby požádal 

doc. Růžičku o rozeslání daného e-mailu všem členům AS FIT k seznámení a případnému 

vyjádření. 

Ondřej Ondryáš položil na zasedání dotaz Ing. Lampovi a to, zda by bylo možné, aby 

zvolení zástupci studentů do AS měli přístup k podkladovým dokumentům minulých 

zasedání AS, jež jsou dostupné v zaměstnanecké části IS FIT v dokumentovém skladu.  

Ing. Lampa sdělil, že technicky to možné je, jen je třeba projednat, promyslet možnosti 

a podmínky zpřístupnění, pravděpodobně by měly být zpřístupněny podklady po dobu trvání 

funkčního období daného studenta.  V rámci svého funkčního období by měli mít přístup 

k podkladovým materiálům AS FIT. Dr. Kočí souhlasí, že tento problém promyslí a společně 

najdeme způsob, jak to zařídit a vyřešit.  

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je předběžně stanoven na úterý 

25. 5. 2021 pravděpodobně opět distančně.  

Dr. Kočí poděkoval všem za účast. 

 

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 17 (152) dne 20. 4. 2021: 

Usnesení 1  

AS FIT pověřuje Radka Duchoně (xducho07) podílet se na interpretaci výsledků hodnocení 

výuky za akademický rok 2020/2021. 

Usnesení 2 

AS FIT schvaluje předložený seznam nákupu investic FIT VUT v roce 2021. 

mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Usnesení 3 

AS FIT schvaluje návrh na vyplacení prospěchových stipendií za zimní semestr 2020/2021 ve 

výši 1.460.162 Kč v době rozpočtového provizoria na FIT VUT v roce 2021.  

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  

 

 

 

 


